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Abstract (en)
[origin: US4660457A] A plurality of, such as six weapon barrels are rotatively mounted about a central axis or shaft of a multi-barrel weapon, for
example, a Gatling gun. In order to achieve a good target grouping the weapon barrels should be focused and twisted or curved. The weapon
barrels are held in the desired position by a support apparatus. This support apparatus comprises a first adjustment element for the radial
displacement of the weapon barrels with respect to the central axis or shaft of the weapon and a second adjustment element for the tangential
displacement of the weapon barrels with respect to the central axis or shaft of the weapon.

Abstract (de)
Bei Mehrrohrkanonen, z.B. einer Gatling-Kanone, sind sechs Waffenrohre rund um eine zentrale Achse drehbar gelagert. Für ein gutes Trefferbild
sollen die Waffenrohre fokussiert und verdreht werden. Die Waffenrohre werden durch eine Haltevorrichtung in der gewünschten Stellung gehalten.
Erfindungsgemäss weist diese Haltevorrichtung ein erstes Einstellorgan (12, 13) für die radiale Verschiebung der Waffenrohre (10) gegenüber der
zentralen Achse (11) und ein zweites Einstellorgan (14) für die tangentiale Verschiebung der Waffenrohre gegenüber der zentralen Achse auf.
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